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از انسان های سرگردان، سرمایه های سرگردان مشاهده می شود. 
یکی از وظایف مسئولان این است که نگذارند بعضی از مردم 
چرا  شوند  تثبیت  حالت  این  در  هستند،  سردرگمی  دچار  که 
سرگردانی  همین  او،  سرمایه های  و  انسان  مهاجرت  مقدمه  که 
به عنوان سرمایه  و محاسبات ویژه است. افرادی که مبلغی را 
جهت  اقناع  مرحله  به  اگر  اندوخته اند،  خود  زندگی  در 
سرمایه گذاری در کشور خود برسند به هیچ عنوان در کشورهای 
دیگر سرمایه گذاری نمی کنند. چنانچه همان جاذبه هایی که در 
کشورهای  عمان،  قطر،  امارات،  ترکیه،  همانند  کشورهایی 
اروپایی و ... خودنمایی می کنند در کشور خودمان دیده شود، 

یقیناً زندگی در وطن برای همگان، دلچسب تر از خارج است.
نتوانیم  ما  که  می دهد  رخ  زمانی  آوارگی  و  غریبی  تحمل 
اقتصادی، علمی،  لحاظ  به  زمینه های دلخواه و مطلوب زندگی 

اجتماعی، فرهنگی و ... برای آنها فراهم آوریم.
کشورهای  در  سالها  که  مهاجرین  از  بسیاری  اظهارات  به  بنا 
دیگر رحل اقامت گزیده اند، بریدن از سبک زندگی ایرانی و 
با تعارضات روحی  بیگانه  هضم شدن کامل در فرهنگ کشور 
و روانی نهفته همراه است. حال اگر این افراد در شغل خویش 
شکست بخورند و یا سرمایه خود را به خاطر فراز و نشیب در 
اقتصاد کشور مهاجرپذیر، از دست بدهند، شرایطی بس سخت تر 

خواهند داشت.
مبادله »فایده - هزینه« و  به اصل  انسان همیشه در ذهن خود 
فایده ی  مجموع،  در  ببیند  اگر  و  می پردازد  آن  نتایج  محاسبه 
لزوماً  می شود.  متمایل  بدان  می چربد،  آن  هزینه  بر  چیزی 
روحی  فواید  بلکه  باشد  داشته  اقتصادی  جنبه  فایده  این  نباید 
آنچه  بدون شک  دارد.  بالاتری  اولویت  برخی  برای  روانی،  و 
بلکه  ندارد  عاملی  تک  جنبه  وا می دارد،  مهاجرت  به  را  افراد 
مجموعه عواملی است که زمینه را برای مهاجرت به خارج فراهم 
باید مجموعه این عوامل را در کشور مورد بررسی،  می آورد. 
بازنگری و ترمیم و تأمین قرار داد تا جاذبه های مهاجرپذیری در 

کشورهای دیگر کم رنگ شود.
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تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید
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شهردار کلان شهر شیراز خواستار شد؛
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معاون وزیر صمت:

قیمت گذاری خودرو به خودروساز 
واگذار می شود

بر  نفوذ  موضوع  می گوید:  مجلس  زنان  فراکسیون  عضو  رحمانی  فاطمه 
حوزه فرهنگی کشور، خیلی سال قبل توسط دشمن صورت گرفته است. 
معارضان  نیست.  اخیر  سال  دو  یکی،  عملکرد  نشان دهنده  موجود،  وضع 
موضوع  مهم ترین  بر  تا  کردند  سرمایه گذاری  سال ها  اسلامی،  جمهوری 
فرهنگی ما، یعنی حیا و عفت زنان، تأثیر منفی بگذارند. پیش از فوت خانم 
مهسا امینی، دشمن روی این موضوع کار کرده بود، اما پس از آن ماجرا، 

شرایطی را پیش آوردند که کارشان بیشتر دیده شود. 
رویداد ۲۴ : به نظر می رسد لایحه عفاف و حجاب پس از کش وقوس های 
پیش، شنیده شد که  است. چند روز  قانون  به  تبدیل شدن  فراوان در حال 
درخصوص  اسلامی  شورای  مجلس  اصلاحی  مصوبه  نظارت،  عالی  هیئت 
»لایحه حمایت از خانواده از طریق ترویج فرهنگ عفاف و حجاب را مغایر 
با سیاست های کلی نظام ندانست« و پس از ایراد بار اول شورای نگهبان و 
ارجاع آن به مجلس، حال شورای نگهبان می باید نظر نهایی خود را اعلام 
کند. در همین خصوص، فاطمه رحمانی، نماینده مشهد و عضو فراکسیون 
زنان مجلس در این باره با رویداد ۲۴ گفت وگو کرده است که در ادامه 

می توانید مهم ترین بخش های این مصاحبه را بخوانید:
* اگر بخواهم به موضوع عفاف و حجاب بپردازم باید بگویم دو سال پیش 
و حتی قبل از آن، با قوانینی که در این رابطه داشتیم، می توانستیم با این 
چالش مقابله کنیم و امکان مدیریت جامعه را داشتیم. ما حتی این موضوع 

را از زبان آقای رئیسی و آقای اژه ای هم شنیده بودیم. 
* به هر حال، با وجود قوانینی که داشتیم و قابل قبول هم بود، در اجرا و 
مدیریت ضعیف عمل شد و در ادامه گفتند می باید قوانینی جدیدی در این 
رابطه وضع کنیم. پس از اینکه لایحه عفاف و حجاب به مجلس آمد، دیدیم 
که لایحه بیشتر موادش، سلبی است و در مجلس آن را تکمیل کردیم و 
مواد ایجابی، آموزشی و فرهنگی هم به آن اضافه کردیم و باید منتظر باشیم 
نگهبان  شورای  و  مجلس  بین  که  برگشت هایی  و  رفت  از  پس  ببینیم  و 

صورت گرفت، موضوع به کجا خواهد رسید.
* به دولت انتقاد دارم چون دولت به واسطه همان قانون قبلی، می توانست 
احتمالی،  قانون  این  که  بدانیم  باید  کند.  مدیریت  را  احوال  و  اوضاع 
کمک کننده به دولت و قوه قضاییه است. اصرار دارم بگویم اگر با همان 
این  به  اصلًا  می شد،  مدیریتی  خوبی  به  کار  داریم،  و  داشتیم  که  قانونی 
نقطه نمی رسیدیم. در شورای عالی انقلاب فرهنگی در این خصوص مصوبه 
داشته ایم و در قانون مدنی خود هم برای این موضوع، تصمیم گیری شده بود، 

ولی در میدان عمل به خوبی روی به اجرای قوانین نیاورده شد.
* نمی توانم بگویم قانون حجاب در گذشته، نقص نداشته است. مجریان 

است  این  من  ولی صحبت  می شوند،  متوجه  را  این خلأها  که  هستند  امر 
که چرا این قدر در ارائه لایحه به مجلس، تأخیر کردند؟ به باور من، فشار 
افکار عمومی و متدینین، در موضوع تدوین و ارائه لایحه از سوی دولت 

به مجلس تأثیر داشت.
بازدارندگی  موضوع کشف حجاب  در  بتواند  قانون جدید چقدر  اینکه   *
رفت  این  دید  باید  یعنی  دارد.  لایحه  تاییدی  مواد  خالص  به  باشد،  داشته 
قانون  حال،  عین  در  می شود.  منتج  قانونی  چه  به  نهایتاً  برگشت ها،  و 
هرچه باشد، حتماً در موضوع نظم و نسق دادن به عفاف و حجاب جامعه، 
مؤثر خواهد بود و قطعاً به دولت و قوه قضاییه کمک خواهد کرد که با 
دست بازتری، مدیریت بر این چالش داشته باشند. در قانون جدید، برخی 
محرومیت های اجتماعی برای متخلفان تعریف شده است که حتماً در بهبود 

اوضاع تأثیر خواهد داشت.
دشمن  توسط  قبل  سال  خیلی  کشور،  فرهنگی  حوزه  بر  نفوذ  موضوع   *
سال  دو  یکی،  عملکرد  نشان دهنده  موجود،  وضع  است.  گرفته  صورت 
تا  کردند  سرمایه گذاری  سال ها  اسلامی،  جمهوری  معارضان  نیست.  اخیر 
تأثیر  است،  زنان  عفت  و  حیا  که  کشور  فرهنگی  موضوع  مهم ترین  بر 
موضوع  این  دشمن روی  امینی،  مهسا  خانم  فوت  از  پیش  بگذارند.  منفی 
کار کرده بود، اما پس از آن ماجرا، شرایطی را پیش آوردند که کارشان 

بیشتر دیده شود.
* به نظر من، شاید بهتر باشد موضوع حجاب را از بحث اعتقادی مان کنار 
بگذاریم و بر قانون کشورمان بیشتر اتکا کنیم. ما جمهوری اسلامی هستیم 
باید برای همه محترم  و در قانون رعایت حجاب را داریم. رعایت قانون 
و  بازتاب  منتظر  باید  نکرد،  رعایت  را  قانون  هرکسی  حال  شود.  شمرده 
انعکاس کار خود باشد. نظام ما، اسلامی است و ما در این خصوص حکم 
داریم. رعایت حجاب، علاوه بر موضوع قانونی اش، شرعی هم هست. حال 
اگر کسی اعتقاد به حجاب ندارد، باید به قانون کشور که رعایت آن است، 
احترام بگذارد. حتماً باید در برابر کسانی که حجاب را رعایت نمی کنند 
و روی به هنجارشکنی می آورند، ایستاد و با آن ها براساس قانون برخورد 

کرد.

عضو فراکسیون زنان مجلس:

رسمی  ثبت  درخصوص  را  توضیحاتی  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
انسان رسانه ها و کانال های بالای ۵ هزار دنبال کننده ارائه داد.

اینکه  اعلام  درباره  ایلنا،  با خبرنگار  در گفت وگو  اسماعیلی  محمدمهدی 
پلتفرم ها و انسان رسانه ها و کانال های بالای ۵ هزار نفر باید ثبت رسمی 
شوند، گفت: این قانون مصوب ۱۳۹۵ است که کانال ها و انسان رسانه های 
بالای ۵ هزار نفر دنبال کننده، ثبت شوند. این امر چند امتیاز دارد، نخست 
این که فضای رسانه ای را منضبط می کند انسان رسانه ها و کانال های بالای 
فرآیندش  هم   اصلًا  می گیرند.  مجوز  می آیند  کننده  دنبال  نفر  هزار   ۵

طولانی نیست فوری و آنی است و فقط ثبت مشخصات می شود. 
بنده یک سکویی در یک  مثلًا  ادامه داد:  ارشاد اسلامی  وزیر فرهنگ و 
پیام رسان دارم. یک مطلبی علیه کسی می نویسم زمانی که شخص  شبکه 
می خواهد پیگیری کند، این ساز و کار باید در وزارتخانه متبوع یک جایی 
سازوکاری  چنین  یک  دنبال  ما  دهد؛  جواب  پیگیری ها  که  باشد  داشته 

هستیم.
وی درباره این که از گذشته هم قوانینی بوده است اگر فردی در فضای 
مجازی علیه کسی نوشت پیگیری قانونی صورت گیرد، این ثبتی که از 
سوی شما عنوان می شود برای انسان رسانه ها و صاحبان کانال های ۵ هزار 
نفر چه مزیتی دارد، عنوان کرد: ما دنبال این هستیم خدمات عمومی که 
صاحبان  و  انسان رسانه  به  را  می دهیم  عادی  رسانه های  خبرنگاران  برای 
کانال های دارای ۵ هزار دنبال کننده تسری دهیم. من گفته ام همه افرادی 

نگرفته اند،  تسهیلات  شوند.  بیمه  نیستند،  بیمه  اگر  می کنند  ثبت نام  که 
به  رسانه ای خودمان  همکاران  به  که  امتیازاتی  همه  ما  بگیرند.  تسهیلات 
روزنامه ها  و  خبری  سایت های  خبرگزاری ها،  فضای  در  عادی   صورت 

می دهیم عین آن ها را به انسان رسانه ها تسری  می دهیم.
آن ها  می شوند.  بهره مند  تسهیلات  از  هم  رسانه ها  انسان  گفت:  اسماعیلی 
به  بدهیم  رسانه ها  به  را  تسهیلات  سایر  و  مسکن  اگر  می شوند،  بیمه  هم 
انسان رسانه ها هم می دهیم و یک بسته کامل رل بدون این که تمایزی قائل 

شویم با همه امتیازات به انسان رسانه ها هم تسری می دهیم. 
وی درباره این که آیا در این طرح پیام رسان های خارجی و داخلی باهم 
تفاوت دارند، گفت: پیام رسان های خارجی و داخلی هیچ فرقی باهم ندارد، 
ممکن است فرد در سکوی خارجی هم باشد، هر شهروند ایرانی که سکو 

داشته باشد اگر ثبت کند ما آن امتیازات را به وی می دهیم.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

توضیحاتاسماعیلیدربارهثبترسمی»انسانرسانهها«

بنا به گفته یک عضو مجلس خبرگان رهبری فسادهای اقتصادی نظیر 
چای دبش موجب مأیوس شدن مردم و به خصوص جوانان از نظام اسلامی، 

جمهوری اسلامی و مؤمنان شد.
رویداد ۲۴ جماران نوشت: عضو مجلس خبرگان رهبری فسادهای اقتصادی 
نظیر چای دبش را موجب مأیوس شدن مردم و خصوصاً جوانان از نظام 

اسلامی، جمهوری اسلامی و مؤمنان دانست.
بنا بر این گزارش، مشروح گفت وگوی با آیت الله مرتضی مقتدایی را در 

ادامه می خوانید:
* تحلیل شما از فساد اقتصادی که در چای دبش صورت گرفت و تبعات 

منفی آن روی مردم چیست؟
نظام  اینکه  از  می شوند  مأیوس  موضوعات  این  دیدن  با  خیلی ها  بالأخره 
اسلامی، جمهوری اسلامی و مؤمنان بتوانند کاری انجام بدهند. این مأیوس 

شدن مردم و خصوصاً جوانان بسیار مفسده دارد.
* به مسئولین و مقامات قضایی و کسانی که مسئولیت رسیدگی به این 

پرونده ها را دارند، چه توصیه ای دارید؟
هم جدیت و هم رسیدگی به طور صحیح و طبق موازین اسلام.

* بحثی هم در رشت اتفاق افتاد و شاید شنیده باشید؛ پیرمرد ماهی فروشی 
می کرد.  خوشحال  را  مشتریان  محلی  رقص  با  ماهی  فروش  از  بعد  که 
برخوردهایی صورت گرفت و شنیده شد مغازه ایشان و چند مغازه دیگر 
پلمپ شده اند. به عنوان یک فقیه برای ما بفرمایید که آیا برخورد با این 

حرکات محلی شادی آفرین صحیح است؟

کار زشتی است، ولی صلاح نیست من درباره اش صحبت کنم.
* به طور کلی روش برخورد با این طور مسائل را چگونه می بینید؟

من نظری در این زمینه ندارم.
و  آموزش  وزیر  که  بود  این  شد  مطرح  اخیراً  که  هم  دیگری  *موضوع 
پرورش به قم سفر کرد و در ملاقات با آیت الله نوری همدانی گفت ۲۵ 
هزار طلبه را در وزارت آموزش و پرورش استخدام کرده ایم. بعد که با 
واکنش مردم و معلمان مواجه شد، این طور اصلاح کرد که از این تعداد 
تنها سه هزار نفر تأیید و استخدام شده اند. به طور کلی این را امتیاز برای 

حوزه و آموزش و پرورش می دانید؟
من این را نشنیده ام و خیلی وارد نیستم.

*اینکه طلبه ها به سمت آموزش و پرورش بروند، به رسالت تبلیغ آن ها 
لطمه نمی زند؟

قطعاً لطمه می زند. طلبه باید درس بخواند تا مبلغ دین باشد.

آیت الله مقتدایی عضو مجلس خبرگان رهبری: 

مدیرعامل بیمه سلامت ایرانیان درباره پوشش بیمه ای افراد دارای اعتیاد 
توضیحاتی ارائه کرد.

با  گو  و  گفت  در  ایرانیان  سلامت  بیمه  مدیرعامل  ناصحی  مهدی  محمد 
خبرنگار ایلنا درباره بیمه درمان افراد دارای اعتیاد گفت: مراکز سرپایی 
تحت پوشش بیمه سلامت است و افرادی که به این مراکز مراجعه می کنند، 
البته مصوبه ای هم در  داروها ویزیتشان تحت پوشش بیمه سلامت است. 
معاونت درمان و سازمان غذا و داروجود دارد که باید از آنها پیگیری کنید.
وی ادامه داد: افرادی هم که در کمپ هستند و دارای شناسنامه به ما معرفی 
می شوند و ما آن ها را تحت پوشش قرار می دهیم، افراد مجهول الهویه نیز 

با هماهنگی بهزیستی تحت پوشش قرار می گیرند. 
الاعلاج  صعب  بیماران  صندوق  درباره  ایرانیان  سلامت  بیمه  مدیرعامل 
گفت: هر دارویی که از سوی سازمان غذا و دارو به ما ابلاغ می شود ما 
مابه التفاوت را پرداخت می کنیم. گاهی اوقات به ما مابه التفاوت و تغییر 
قیمت ابلاغ نمی شود ما نمی توانیم تصمیم بگیریم و باید به ما ابلاغ شود تا 

ما بلافاصله تحت پوشش قرار دهیم. 
الاعلاج درباره  بیماران صعب  اعتبار صندوق  افزایش  به  اشاره  با  ناصحی 
خدمات دوراپزشکی گفت: پوشش خدمات پزشکی در طرح دوراپزشکی 

هنوز به ما ابلاغ نشده است. 

همراه با نمایش فیلم


